

Bestyrelsesmøde den 23. august 2023

1. Dagsorden er godkendt.
2. Danielle er referent.
3. Referat fra 16. juni 2023 er godkendt.
4. Orientering fra formand: Det blev oplyst, at der måske bliver åbnet op for bilvask igen. Vi skal dog lige have spurgt kontoret først. Det blev også meddelt, at det fremover **kun** er formanden, der må tale bestyrelsesarbejde med varmemesteren.
5. Fællesmøde – dette punkt bliver slettet fremadrettet, da der ikke længere vil være et fællesmøde mellem FAB, Domea, politiet og kommunen.
6. Gennemgang af beboermøde – dette punkt vil også blive slettet, da der først er beboermøde igen til næste år.
7. Opsummering af igangværende punkter:
 - a. Lade standere: Pia er ikke tilfreds med de indkommende tilbud, og det blev derfor besluttet, at hun vil tage fat i Saeed og bede ham kontakte Eon og evt. Clever for tilbud.
 - b. Affaldssortering – dette punkt vil blive fjernet, da der pt ingen tidshorisont er for etablering af affaldssortering her hos os.
 - c. Trailerparkering – vi blev enige om at bruge lidt tid ved evt. næste bestyrelsesmøde på at tegne de mulige trailerparkeringspladser op. Vi skal også lige have talt med Michael ang. køreunderlag.
 - d. Vinduer mod parkeringspladserne – Saeed er i gang med at undersøge mulighederne.
 - e. Faste parkeringspladser – der vil ikke være mulighed for at få en fast parkeringsplads, men til næste beboermøde vil vi komme med følgende forslag: *Det skal være forbudt at parkere sin firmabil ved alle blokke. Medmindre man er selvstændig (her gælder dog max 1 firmabil).* Det betyder så også, at afsnittet ” Parkering og motorkørsel” i vores ordensreglement fremadrettet skal ændres.
 - f. Mht. udskiftning af skydedør, så vil Pia bede Michael om at få en kopi af tilbuddet fra tømreren.
 - g. Råderetskatalog – vi kigger fortsat på det, dog vil vi gerne vente med at gå i gang til hegn og skure er færdigetableret.

8. Evt. – der var nogle enkelte punkter fra Jan:

Da der bliver kørt hurtigt igennem porten ved nr. 47 og 49, skal der opsættes ekstra buer ved disse to porte. Det er allerede godkendt ved et tidligere beboermøde, så vi skal blot bede Michael om at sætte det i værk med det samme. Der bliver også kørt hurtigt igennem ved nr. 37, men det er ikke godkendt, og skal derfor tages op på næstkommende beboermøde.

”Fodboldplade” – den vil blive opsat af Michaels praktikant, der er tømrer.

Indvielse af legepladsen – skal vi arrangere en fælles indvielse, hvor vi fx serverer sodavand til børnene og kaffe til de voksne. Pia vil lige spørge Michael, hvad hans holdning til det er.

Læserbrev vedr. ekstraomkostning for legepladserne – det var nok lidt misforstået fra Jans side, så vi blev enige om, at Danielle bare skal sende det ind hurtigst muligt. Pia vil blive skrevet på som kontaktperson.

Danielle havde lavet et forslag vedr. infoark til alle nye beboere i foreningen. Det blev gennemgået og vel modtaget.

9. Næste møde vil være den 20. september 2023 kl. 19.00